

Speaker Name: **Jixiang JIAO**
(Chinese: 焦吉祥)



Speaker Bio: Mr. Jixiang JIAO is the Senior Group Director of the Registration Department, Roche China since 2024, responsible for communication and cooperation with multiple authorities in China. From 2017 to 2024, he served as the Manager of the Biological Laboratory, Manager of the Biological/Microbiological Laboratory, and then Global Senior Analytical Technical Lead in Roche, studied the physical, chemical, microbiological, and bioactivity analysis of monoclonal antibodies and/or chemical drugs, gave keynote speeches and sharing at multiple national conferences. From 2008 to 2017, he worked in QC/QA related work in many pharmaceutical companies including Abbott Hangzhou, AstraZeneca China, Wuxi Biologics, etc., accumulated experience in microbiological and physical and chemical analysis.

(Chinese: 焦吉祥先生，自2024年至今任罗氏制药注册部资深总监，负责和中国多个监管部门的对接与交流合作工作。2017-2024年，历任罗氏制药生物实验室经理、生物实验室和微生物实验室经理和全球质量控制部高级分析技术专家等职，研究单克隆抗体和/或化学药品的理化、微生物、生物学活性等分析，并多次在全国性的大会上进行主题演讲和分享。2008-2017年，曾在多家制药企业包括雅培眼力健、阿斯利康药业、无锡药明生物技术等制药企业担任过QC/QA相关的工作，积累了丰富的药品微生物及理化分析的经验。)